

1. This additional (10%) discount offer (the "Offer") is applicable to Kuwait Finance House's ("KFH") Mastercard World Elite, World and Platinum Credit Card holders (the "Cardholder"). The eligible cards also include AUB branded Premier and Rewards Credit Cards.
 2. The Offer is valid from 7th of November 2025 to 15th of November 2025.
 3. The minimum transaction amount is BHD (50).
 4. The max discount per card is BHD (25).
 5. **The offer is applicable for:**
 - a. One transaction per cardholder, done through POS at eXtra stores in Bahrain.
 - b. One transaction per cardholder, through eXtra website or eXtra mobile application.
 6. The Offer is applicable across all categories including Apple products and the offer is NOT applicable on digital gift cards.
 7. The customer credit card will be recognized automatically at POS machines and discount will be limited to one transaction per card.
 8. Apple Pay or any other wallet payments are not eligible for this Offer.
 9. Any transactions that are reversed, refunded, or are disputed by the customer, will not be eligible for this Offer.
 10. KFH reserves the right, at its sole discretion, to enhance these Terms and Conditions or the Offer details at any time during the Offer term.
 11. eXtra and KFH shall not be liable for any loss whatsoever and of any kind to the customer that could be related to this Offer.
 12. By availing the Offer, the Cardholder indicates agreement to be bound by these special Terms and Conditions governing this Offer only. The other generic Terms and Conditions of KFH and eXtra will continue to apply unless it contradicts with these special Terms and Conditions.
 13. These special Terms and Conditions and its amendments from time to time shall be governed by the laws of Kingdom of Bahrain to the extent not contradicting with the rules and principles of Shari'a and subject exclusively jurisdiction of its Courts.
 14. These Terms and Conditions has been executed in both, Arabic and English languages. In the event of any conflict between the two texts, the Arabic text shall prevail.
1. ينطبق عرض الخصم الإضافي هذا بنسبة (10%) ("العرض") على حاملي بطاقات وورلد إيليت، وورلد، والبطاقة البلاطينية ماستركارد الائتمانية ("حامل البطاقة") من بيت التمويل الكويتي ("البنك"). كما يشمل العرض البطاقات الائتمانية التي تحمل علامة البنك الأهلي المتحد، بريميمير وريواردز.
 2. تمتد فترة العرض من 7 نوفمبر 2025م حتى 15 نوفمبر 2025م.
 3. الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو (50) د.ب..
 4. الحد الأقصى للخصم لكل بطاقة هو (25) د.ب..
 5. **يسري العرض على:**
 - عملية شراء واحدة لكل حامل بطاقة تتم من خلال نقاط البيع في متاجر اكسترا في البحرين.
 - عملية شراء واحدة لكل حامل بطاقة تتم عن طريق موقع اكسترا أو تطبيق الهاتف المحمول.
 6. يسري العرض على جميع الفئات بما في ذلك منتجات Apple ولا يسري العرض على الفسائم الشرائية.
 7. سيتم التعرف على بطاقة العميل تلقائياً في أجهزة نقاط البيع وسيقتصر الخصم على معاملة واحدة لكل بطاقة.
 8. لا يشمل هذا العرض خدمة Apple Pay أو أي من وسائل الدفع الأخرى عبر المحفظة الإلكترونية.
 9. لن يشمل هذا العرض أي معاملات يتم إلغاؤها أو استرداد قيمتها أو الاعتراض عليها من قبل العميل.
 10. يحتفظ البنك بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام أو تفاصيل العرض في أي وقت خلال فترة العرض وفقاً لتقديره الخاص.
 11. لن يكون اكسترا والبنك مسؤولين عن أي خسارة مهما كانت ومن أي نوع للعميل والتي قد تكون مرتبطة بهذا العرض.
 12. من خلال الاستفادة من العرض، يوافق حامل البطاقة على الالتزام بهذه الشروط والأحكام الخاصة بهذا العرض. لا تخل هذه الشروط والأحكام بأي شروط وأحكام أخرى للبنك و اكسترا، وفي حالة وجود أي تعارض، تسود هذه الشروط والأحكام.
 13. تخضع هذه الشروط والأحكام بصيغتها المعدلة من وقت لآخر لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية، وتخضع حصرياً للاختصاص القضائي لمحاكم مملكة البحرين.
 14. تم تحرير هذه الشروط والأحكام باللغتين العربية والإنجليزية، وفي حال وجود أي تضارب بين النصين، فيُعمل بالنص العربي.